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Rada Gminy Jabłonna 

Radni-Sesja 

Protokół Nr IV 

IV Sesja w dniu 22 lipca 2024 r. 

Miejsce posiedzenia: sala narad 

Obrady rozpoczęto 22 lipca 2024 r. o godz. 16:30, a zakończono o godz. 16:49 tego samego dnia 

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków 

Obecni: 
1. Wiesława Bogusz 

2. Łukasz Burak 

3. Liliana Dalmata 

4. Adam Klimek 

5. Ryszard Lis 

6. Agnieszka Maj 

7. Agnieszka Malec 

8. Mariusz Mielnik 

9. Grzegorz Nowak 

10. Monika Nowak 

11. Jerzy Pawelec 

12. Marcin Pielecha 

13. Kamil Skałecki 

14. Henryk Wilkołek 

15. Michał Zdunek 

 

 

Ad. 1. Otwarcie posiedzenia. 

Sesję otworzył i poprowadził Przewodniczący Rady Gminy Jabłonna Pan Kamil Skałecki 

wypowiadając formułę „Otwieram IV nadzwyczajną sesję IX kadencji Rady Gminy Jabłonna”. 

Poinformował, że sesje rady są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących 

obraz i dźwięk. Przekaz realizowany jest wraz z autodyskrypcją. Nagrania obrad są udostępnione 

w BIP i na stronie internetowej Gminy Jabłonna oraz w inny sposób zwyczajowo przyjęty.  

Następnie poprosił o sprawdzenie kworum. Stwierdził, że w sesji uczestniczy 13 radnych, co 

stanowi niezbędne kworum do podejmowania prawomocnych uchwał. Nieobecni Radni: Pan 

Henryk Wilkołek i Pan Adam Klimek. 

Kolejno powitał Wójta Gminy Jabłonna - Panią Magdalenę Sałek-Lewczyk, Zastępcę Wójta Gminy 

Jabłonna - Pana Marcina Pastuszaka, Skarbnika Gminy Jabłonna - Panią Jolantę Góra, Sekretarza 

Gminy Jabłonna – Pana Ryszarda Próchnickiego, Inspektora ds. administracyjnych i obsługi rady 

gminy – Panią Magdalenę Pęcak, Radcę Prawnego – Pana Michała Zdziarskiego oraz wszystkich 

Państwa, którzy oglądają transmisję z obrad.  

Listy osób uczestniczących w sesji stanowią załączniki do protokołu.  
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Ad. 2. Przedstawienie porządku obrad. 

Porządek obrad sesji: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedstawienie porządku obrad.  

3. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie zmiany uchwały Nr I/3/2024 Rady Gminy Jabłonna z dnia 7 maja 2024 r. w 

sprawie powołania składów osobowych stałych komisji Rady Gminy Jabłonna, 

b) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości z 

dotychczasowym Dzierżawcą, 

c) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości z 

dotychczasowym Dzierżawcą, 

d) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu lokalu z dotychczasowym 

Najemcą, 

e) w sprawie zmian w budżecie na rok 2024, 

f) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

4. Przyjęcie protokołu z III sesji Rady Gminy Jabłonna z dnia 25.06.2024 r.  

5. Zamknięcie obrad. 

 

Przewodniczący poinformował, że zaproszenia na sesję wraz z zaproponowanym porządkiem 

obrad oraz materiały objaśniające zostały dostarczone w formie elektronicznej na tablety w dniu 

17.07.2024 r.  

Nie zgłoszono uwag do sposobu powiadomienia o sesji, nie złożono również wniosków o zmianę 

porządku obrad. Wobec powyższego Pan Przewodniczący stwierdził, że uznaje porządek obrad 

za przyjęty.  

 

Ad. 3. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie zmiany uchwały Nr I/3/2024 Rady Gminy Jabłonna z dnia 7 maja 2024 r. w 

sprawie powołania składów osobowych stałych komisji Rady Gminy Jabłonna 

Kamil Skałecki – wyjaśnił, że zmiana tej uchwały podyktowana jest tym, że I 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Jabłonna Pan Mariusz Mielnik zgłosił swój akces do wstąpienia 

w szeregi Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska. Wskazał, że w załączniku do projektu uchwały 

przedstawione są składy osobowe poszczególnych Komisji wraz z zaproponowaną zmianą. 

Kolejno zapytał Pana Mariusza Mielnik, czy wyraża zgodę na wstąpienie do składu Komisji 

Rolnictwa i Ochrony środowiska? 

Mariusz Mielnik – wyraził zgodę.  

Nie zgłoszono pytań do przedłożonego projektu uchwały wobec powyższego 

Przewodniczący zarządził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie 
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podjęcie uchwały Nr IV/19/2024 w sprawie zmiany uchwały Nr I/3/2024 Rady Gminy Jabłonna z 

dnia 7 maja 2024 r. w sprawie powołania składów osobowych stałych komisji Rady Gminy 

Jabłonna 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (13) 

Wiesława Bogusz, Łukasz Burak, Liliana Dalmata, Ryszard Lis, Agnieszka Maj, Agnieszka Malec, 

Mariusz Mielnik, Grzegorz Nowak, Monika Nowak, Jerzy Pawelec, Marcin Pielecha, Kamil 

Skałecki, Michał Zdunek 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Adam Klimek, Henryk Wilkołek 

 Przewodniczący stwierdził, że w/w uchwała Nr IV/19/2024 została podjęta jednogłośnie 

13 głosami za. 
 

b) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości z 

dotychczasowym Dzierżawcą 

Magdalena Sałek-Lewczyk – wyjaśniła, że uchwała dotyczy wydzierżawienia działki w 

miejscowości Piotrków Pierwszy o powierzchni 1,29 ha dotychczasowemu dzierżawcy. 

Dzierżawca płaci kwotę 1 551,02 zł rocznie. 

Kamil Skałecki – poinformował, że projekt uchwały został zaopiniowany na wspólnym 

posiedzeniu Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju Lokalnego oraz Komisji Budownictwa i 

Infrastruktury, dlatego poprosił o przedstawienie opinii Przewodniczącego Komisji Budżetu… 

Pana Jerzego Pawelca. 

Jerzy Pawelec – Komisje na wspólnym posiedzeniu zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie.  

Nie zgłoszono pytań do przedłożonego projektu uchwały wobec powyższego 

Przewodniczący zarządził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie 

podjęcie uchwały Nr IV/20/2024 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

dzierżawy nieruchomości z dotychczasowym Dzierżawcą 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (13) 

Wiesława Bogusz, Łukasz Burak, Liliana Dalmata, Ryszard Lis, Agnieszka Maj, Agnieszka Malec, 

Mariusz Mielnik, Grzegorz Nowak, Monika Nowak, Jerzy Pawelec, Marcin Pielecha, Kamil 

Skałecki, Michał Zdunek 
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PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Adam Klimek, Henryk Wilkołek 

 Przewodniczący stwierdził, że w/w uchwała Nr IV/20/2024 została podjęta jednogłośnie 

13 głosami za. 
 

c) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości z 

dotychczasowym Dzierżawcą 

Magdalena Sałek-Lewczyk – poinformowała, że uchwała dotyczy działek położonych w 

Jabłonnie-Majątek o powierzchni prawie 17 ha. Przypomniała, że 3 lata temu przeprowadzony 

był przetarg ustny nieograniczony na dzierżawę tych gruntów. W związku z tym, że 

dotychczasowy dzierżawca złożył pismo o przedłużenie dzierżawy, a stosunkowo niedawno był 

przetarg została podjęta decyzja o propozycji przedłużenia o kolejne 3 lata umowy dzierżawy 

dotychczasowemu dzierżawcy. Kwota dzierżawy na rok to 40 359,14 zł.  

Kamil Skałecki – powiedział, że projekt uchwały również został zaopiniowany na wspólnym 

posiedzeniu Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju Lokalnego oraz Komisji Budownictwa i 

Infrastruktury, dlatego poprosił o przedstawienie opinii Przewodniczącego Komisji Budżetu… 

Pana Jerzego Pawelca. 

Jerzy Pawelec – Komisje na wspólnym posiedzeniu zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie.  

Nie zgłoszono pytań do przedłożonego projektu uchwały wobec powyższego 

Przewodniczący zarządził głosowanie. 
 

Głosowano w sprawie 

podjęcie uchwały Nr IV/21/2024 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

dzierżawy nieruchomości z dotychczasowym Dzierżawcą 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (13) 

Wiesława Bogusz, Łukasz Burak, Liliana Dalmata, Ryszard Lis, Agnieszka Maj, Agnieszka Malec, 

Mariusz Mielnik, Grzegorz Nowak, Monika Nowak, Jerzy Pawelec, Marcin Pielecha, Kamil 

Skałecki, Michał Zdunek 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Adam Klimek, Henryk Wilkołek 

 Przewodniczący stwierdził, że w/w uchwała Nr Iv/21/2024 została podjęta jednogłośnie 

13 głosami za.  
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d) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu lokalu z dotychczasowym 

Najemcą 

Magdalena Sałek-Lewczyk – poinformowała, że uchwała dotyczy przedłużenia umowy najmu 

lokalu o powierzchni 20m2 w miejscowości Skrzynice Drugie. Wyjaśniła, że osoba która od wielu 

lat wynajmuje ten lokal złożyła pismo o przedłużenie tego najmu, stąd propozycja podjęcia 

uchwały i wyrażenia zgody na zawarcie umowy na kolejne 3 lata. 

Kamil Skałecki – poprosił Pana Jerzego Pawelca o przedstawienie opinii wspólnej Komisji w 

sprawie projektu uchwały.  

Jerzy Pawelec – Komisje na wspólnym posiedzeniu zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie.  

Nie zgłoszono pytań do przedłożonego projektu uchwały wobec powyższego 

Przewodniczący zarządził głosowanie. 
 

Głosowano w sprawie 

podjęcie uchwały Nr IV/22/2024 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu 

lokalu z dotychczasowym Najemcą 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (13) 

Wiesława Bogusz, Łukasz Burak, Liliana Dalmata, Ryszard Lis, Agnieszka Maj, Agnieszka Malec, 

Mariusz Mielnik, Grzegorz Nowak, Monika Nowak, Jerzy Pawelec, Marcin Pielecha, Kamil 

Skałecki, Michał Zdunek 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Adam Klimek, Henryk Wilkołek 

 Przewodniczący stwierdził, że w/w uchwała Nr IV/22/2024 została podjęta jednogłośnie 

13 głosami za.  
 

e) w sprawie zmian w budżecie na rok 2024 

Jolanta Góra – wyjaśniła, że potrzeba zmian w budżecie wynika przede wszystkim z konieczności 

wprowadzenia do budżetu projektu z dofinansowaniem z UE „Lepszy start dla maluszków” dla 

przedszkola w Czerniejowie. Jest to projekt dwuletni. Są to wydatki bieżące, czyli wynagrodzenie 

nauczycieli i wyposażenie w kwocie 1 857 206 zł. Łączne nakłady na rok 2024 to kwota 1 021 322 

zł oraz wydatki inwestycyjne w kwocie 42 000 zł. Jest tutaj wkład własny gminy niefinansowy, to 

wynajem sali, tj. 82 300 zł. Pani Skarbnik poinformowała, że zwiększeniu uległy wydatki o kwotę 

40 000 zł na Gminny Program Rewitalizacji. Dodała, że cały Program będzie kosztował 60 000 zł. 

W związku z tym, że są oszczędności z realizacji strategii gminy to środki te zostaną przeznaczone 

na ten cel. Ponadto Pani Jolanta Góra poinformowała, że wydatki na przejazdy „17” również 
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ulegają zwiększeniu o 22 000 zł (zwiększenie z rezerwy ogólnej) w związku z umową.  

Poinformowała przy tym, iż gmina dopłaca do przejazdu tej linii ok 36 000 zł miesięcznie.  

Wprowadzone zostały także wydatki na serwis kolektorów w kwocie 12 000 zł (przeniesienie z 

gospodarki komunalnej). Oznajmiła, że zadanie jest prawie zakończone po stronie gminy. 

Aktualnie trwa przekazywanie kolektorów na stan mieszkańców. Po zmianie uległ deficyt i 

wynosi 9 639 254,84 zł. Kwota przychodów również uległa zmniejszeniu i wynosi 10 919 190,84 

zł, w tym planowana kwota kredytów na ten rok to 7 053 694,91 zł. 

Pozostałe zmiany w zakresie dochodów i wydatków przedstawione przez Panią Skarbnik zawarte 

są w uzasadnieniu do projektu uchwały, które Państwo radni otrzymali wraz z materiałami na 

sesję. Uzasadnienie to stanowi załącznik do protokołu. 

Kamil Skałecki – poprosił Pana Jerzego Pawelca o przedstawienie opinii wspólnej Komisji w 

sprawie projektu uchwały.  

Jerzy Pawelec – Komisje na wspólnym posiedzeniu zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie.  

Nie zgłoszono pytań do przedłożonego projektu uchwały wobec powyższego 

Przewodniczący zarządził głosowanie. 
 

Głosowano w sprawie 

podjęcie uchwały Nr IV/23/2024 w sprawie zmian w budżecie na rok 2024 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (13) 

Wiesława Bogusz, Łukasz Burak, Liliana Dalmata, Ryszard Lis, Agnieszka Maj, Agnieszka Malec, 

Mariusz Mielnik, Grzegorz Nowak, Monika Nowak, Jerzy Pawelec, Marcin Pielecha, Kamil 

Skałecki, Michał Zdunek 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Adam Klimek, Henryk Wilkołek 

 Przewodniczący stwierdził, że w/w uchwała Nr IV/23/2024 została podjęta jednogłośnie 

13 głosami za.  
 

g) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej 

Jolanta Góra – przedstawiła projekt uchwały wyjaśniając, że załącznik nr 1 został dostosowany 

do zmian w budżecie na rok 2024. Planowana kwota długu na 2024 r. wynosi 13 148 591,91 zł.  

W załączniku nr 2 zostały wprowadzone nowe przedsięwzięcia: 

- projekt Lepszy start dla maluszków, który jest projektem dwuletnim i został rozdzielony na 

wydatki bieżące i majątkowe; 
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- opracowaniu dokumentacji projektowej wraz z uzyskaniem decyzji ZRID dla zadania 

polegającego na rozbudowie drogi gminnej nr 107171L w Jabłonnie-Majątek na odcinku od 

Biedronki do Świetlicy w Jabłonnie w kwocie 60 000 zł na rok 2025.  

Kamil Skałecki – poprosił Pana Jerzego Pawelca o przedstawienie opinii wspólnej Komisji w 

sprawie projektu uchwały.  

Jerzy Pawelec – Komisje na wspólnym posiedzeniu zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie.  

Nie zgłoszono pytań do przedłożonego projektu uchwały wobec powyższego 

Przewodniczący zarządził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie 

podjęcie uchwały Nr IV/24/2024 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (13) 

Wiesława Bogusz, Łukasz Burak, Liliana Dalmata, Ryszard Lis, Agnieszka Maj, Agnieszka Malec, 

Mariusz Mielnik, Grzegorz Nowak, Monika Nowak, Jerzy Pawelec, Marcin Pielecha, Kamil 

Skałecki, Michał Zdunek 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Adam Klimek, Henryk Wilkołek 

 Przewodniczący stwierdził, że w/w uchwała Nr IV/24/2024 została podjęta jednogłośnie 

13 głosami za.  
 

Ad. 4. Przyjęcie protokołu z III sesji Rady Gminy Jabłonna z dnia 25.06.2024 r. 

Kamil Skałecki – zapytał, czy są uwagi do protokołu z III sesji są uwagi lub wnioski? 

Nie zgłoszono uwag ani wniosków. 
 

Głosowano w sprawie 

Przyjęcie protokołu z III sesji Rady Gminy Jabłonna z dnia 25.06.2024 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (13) 

Wiesława Bogusz, Łukasz Burak, Liliana Dalmata, Ryszard Lis, Agnieszka Maj, Agnieszka Malec, 

Mariusz Mielnik, Grzegorz Nowak, Monika Nowak, Jerzy Pawelec, Marcin Pielecha, Kamil 

Skałecki, Michał Zdunek 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
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BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Adam Klimek, Henryk Wilkołek 

 Przewodniczący stwierdził, że protokół z III sesji został przyjęty jednogłośnie 13 głosami 

za.  

 

Ad. 5. Zamknięcie obrad. 

W związku z wyczerpaniem tematów obrad Przewodniczący podziękował za udział w obradach i 

wypowiedział słowa: „Zamykam IV nadzwyczajną sesję IX kadencji Rady Gminy Jabłonna”. 

Uchwały podjęte na sesji stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 

 

 

Przewodniczący 

Rady Gminy Jabłonna 

Kamil Skałecki  

 

 

Przygotowała: Magdalena Pęcak 


